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Zadeva: Odgovori na pobude in vprašanja iz 13. seje Mestnega sveta Mestne občine ptuj, 

27. 1. 2020 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

vprašanje št. 540/13: Glede na informacije, da se v 2022 planira rekonstrukcija nadvoza 

(2431-18-0157), ki bo močno vplivala na prometne tokove, kdaj se namerava postaviti 

fiksna ureditev krožnega križišča pri Minoritskem samostanu, ki bo razbremenila 

prometne  konice? 

Odgovor: Glede fiksne ureditve krožišča pri Minoritskem samostanu, smo na Mestno občino 

Ptuj prejeli vlogo za izdajo projektnih pogojev in idejno zasnovo projekta (IZP), s katerim se 

nikakor ne moremo strinjati, saj je predlagana rešitev nesprejemljiva, ker predvideva izvedbo t.i. 

turbo krožišča in posega v obstoječi Mestni park, ki je pod kulturno varstveno zaščito. Direkciji 

RS za infrastrukturo, kot investitorju in podjetju Appia d.o.o., kot projektantu, je bil dne 29. 11. 

2019 posredovan dopis s pozivom, da se izvede terenski ogled obstoječega montažnega krožišča 

in se poiščejo ustreznejšo rešitev s katero ne bodo posegali na območje Mestnega parka. Ker od 

investitorja in projektanta nismo prejeli nobenega odgovora glede IZP projektne dokumentacije 

in terenskega ogleda je bil 21. 1. 2020 na Direkcijo RS za infrastrukturo posredovan ponovni 

dopis s prošnjo po odgovoru na problematiko idejne zasnove fiksnega krožišča pri Minoritskem 

samostanu. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

vprašanje št. 541/13: Vezano na pobudo št. 517/12, naj občina pristopi k preveritvi interesa 

pri prebivalcih, podobno kot v projektu RUNE, na celotnem območju občine, še posebej v 

delu, ki izpade iz projekta RUNE, vendar je že obstoječa kabelska kanalizacija ali gosta 

poselitev. 

Hkrati naj občina razmisli o zmanjšanju nadomestila za izgradnjo omrežja, da bo interes 

operaterjev primerljiv z okoliškimi naselji in občinami (podobno sprašuje Miha P.). 

Odgovor: Ne glede na preverjanje interesa občanov s strani Mestne občine Ptuj, mora 

posamezen operater, ki izrazi željo po izvedbi optičnega omrežja na določenem območju za 

izvedbo skleniti pogodbo z MJU, s katero se zaveže, da bo na zainteresiranem območju izvedel 

omrežje v roku treh let. Podatki o izkazanem interesu posameznih operaterjev so dostopni na 

spletni strani MJU. Glede zmanjšanja nadomestila za plačilo služnosti za izgradnjo omrežja ceno 

določa komisija za ravnanje s stvarnim premoženjem. V preteklosti so se cene nadomestila za 

služnost glede na cenitev bistveno zmanjšale. 

Pripravil: Tadej Zorec 
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Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

pobudo št. 542/13: Poda se naj statistika obiska/zasedenosti linij mestnega avtobusa. 

Odgovor: Javni mestni potniški promet se izvaja na avtobusni liniji »Mestno jedro«, ki obratuje 

med parkiriščem »Parkiraj in pelji se« (P+R) na Zadružnem trgu, Termami Ptuj, Avtobusno 

postajo Ptuj, osrednjim bivalnim naseljem (Četrtno skupnostjo Ljudski vrt in Center) in starim 

mestnim jedrom na Ptuju ter od meseca julija 2019 s povezavo do trgovskih centrov in 

pokopališča Rogoznica. Skupno število prepeljanih potnikov v letu je 62.337. Največ potnikov je 

prepeljanih v mesecu maju 2019, in sicer 5.857, najmanj pa v mesecu juliju 4.108 potnikov. 

Največja zesedenost linij je v času prometnih konic od 6.30 do 8.00 ure v povprečju prepeljanih 

od 500 do 800 potnikov na mesec in od 14.00 do 15.30 ure v povprečju prepeljanih 200 do 400 

potnikov na mesec. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Viktorija Bezjak, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

vprašanje št. 543/13: Dvorana Campus je dobila drugega lastnika in je začela izdajati 

prostore. Zanima jih, kdaj se bo učencem OŠ Mladika vrnila pravica, da imajo nekaj ur 

pouka športa v omenjeni dvorani?  

Odgovor: OŠ Mladika izvaja športno vzgojo v svoji telovadnici in Športni dvorani Mladika od 

ponedeljka do petka. Takoj, ko bo v dvorani Campus ponovno možno izvajati športno vzgojo 

bomo skupaj s šolo pogledali, če ima šola potrebe po dodatnih terminih. Športna dvorana 

Mladika je v dopoldanskem času namenjena izključno OŠ Mladika. 

Pripravil: Boris Emeršič 

 

Viktorija Bezjak svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

pobudo št. 544/13: Ponovno poziva pristojne, da se odzovejo na zapisano aprilsko pobudo 

2019: Nevarno prečkanje čez prehod na Čučkovi ulici pri podhodu Borovo: »Vozniki, ki 

zavijajo iz Ormoške ceste na Čučkovo ulico, (zjutraj in popoldan je promet povečan, saj 

starši vozijo otroke v in iz šole) so pozorni na nepregledni desni ovinek glavne ceste, ki teče 

iz smeri Rogozniške ceste in hitro spregledajo pešca. Postavljena so bila cvetlična korita z 

namenom, da bi dosegli boljšo vidljivost in varnejšo zavijanje na stransko cesto, kar žal ne 

drži. Predlagamo, da proučite dodatne možne ukrepe (ogledalo) za boljšo varnost vseh 

udeležencev v prometu.« 

Odgovor: Koncesionarju Javnim službam Ptuj d.o.o. je bila naročena postavitev cestnega 

ogledala, da na omenjenem območju zagotovimo preglednost in povečamo varnost šibkejših 

udeležencev v prometu. 

Pripravil: Tadej Zorec  

 

Aleksander  Voda, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

vprašanje št. 545/13: Vezano na pobudo 523/12, še enkrat predlaga, da se razmisli, saj je 

namen bil ravno vzpodbuditi fizične osebe, s popustom, ki nastane ob zmanjšanju stroškov 

tiska in pošte. Uporabniki dobijo cenejšo plačilo položnice z enim klikom. Še vedno je stvar 

odločitve občana, vendar ob popustu, bi marsikdo želel spoznati prednosti e-računa. Naj se 

še poda informacija, katera podjetja že omogočajo e-račun za fizične osebe in kdaj 

nameravajo omogočiti ostala? 

Odgovor: Kot so pojasnili na Komunalnem podjetju Ptuj d.d., podjetje že omogoča izdajo e-

računov individualnim uporabnikom. V Mestni občini Ptuj je bilo v preteklem mesecu izdanih 

152 e-računov individualnim uporabnikom ter na celotnem vodooskrbnem sistemu 521 e-računov 
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individualnim uporabnikom. Uporabniki, ki bi želeli prejemati e-račune, lahko kontaktirajo 

podjetje.  

S strani Javnih služb Ptuj d.o.o. smo v zvezi z omogočanjem e-računov prejeli sledeče pojasnilo: 

»V podjetju Javne službe Ptuj d.o.o. ves čas strmimo k brezpapirnemu poslovanju, zato občanom, 

kot tudi ostalim partnerjem ponujamo poslovanje z e-računi od leta 2014. Kot izdajatelj smo 

registrirani v sistemu Bankart, kar pomeni, da se lahko občani enostavno prijavijo na prejem 

preko spletne banke. Hkrati omogočamo prejem e-računov preko elektronske pošte. Dodatne 

informacije so dostopne na spletni strani podjetja - www.js-ptuj.si/e-racun«. 

Pripravili: Komunalno podjetje Ptuj d.d., Javne službe Ptuj, d.o.o., Adela Ferme 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posedovala  

pobudo št. 546/13: Sanacija čistilne naprave pred Ranco (veza pobuda 460/11): Predlaga, 

da se finančno ovrednoti predlagane rešitve za sanacijo čistilne naprave pred Ranco 

(prečrpališče), ki pogosto zaudarja po fekalijah ter da se sredstva za sanacijo zagotovi v 

proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2021/2022. Čimprej se naj na Ranci postavijo tudi 

sanitarije ter dodatni koši za smeti (na koncu platoja). Prav tako naj se od tam odstrani sod 

z nevarnimi snovmi, ki ga je pustil izvajalec del na brežini jezera. 

Odgovor: Kot smo že omenili je po našem mišljenju glavni vir smradu v črpališču Ranca, 

mehansko čiščenje (grobe grablje), ki je nameščeno v kovinski zgradbi oblečeni s pločevino. Na 

grabljah se iz odpadnih vod izločajo večji delci, ki se odložijo v kontejnerje za odpadke. Manj 

smradu se širi iz odprtih kinet po katerih se pretaka odpadna voda, vendar je tudi ta smrad lahko 

ob določenih vremenskih razmerah moteč. Za zmanjšanje vpliva smradu bi bilo potrebno zrak iz 

prostora grabelj in kinet voditi na čiščenje, najpogosteje se uporabljajo biofiltri. Problem je z 

samim zajemom zraka iz prostora, ker bi bilo za to potrebno zamenjati pločevinaste obloge, prav 

tako bi bilo potrebno zamenjati vhodna (garažna) vrata, delno zapreti tudi kinete, kar pa je ob 

intenzivnejših padavinah in dvigu nivoja vode v črpališču lahko moteče. Investicijo ocenjujemo 

na 60.000 EUR brez DDV, vendar bi za pravilno oceno stroškov morali najprej izdelati projektno 

dokumentacijo s tehnično rešitvijo in popisom potrebnih del in šele na to pridobiti konkretne 

ponudbe. Mnenje Komunalnega podjetja Ptuj kot izvajalca javne službe odvajanja in čiščenja 

komunalnih odpadnih vod v Mestni občini Ptuj je, da je trenutno bolj pomembno zagotoviti 

sredstva za rešitev problema smradu, ki bi nastajal v času sušenja dehidriranega blata na CČN 

Ptuj, kar pa je investicijsko in tehnološko še bistveno bolj zahtevni projekt.  

Glede sanitarij na Ranci se išče primerna lokacija postavitve, projekt bomo prijavili na LAS 

(lokalna akcijska skupina) BOGASTVO podeželja, rok za prijavo je 28.2.2020, rezultati javnega 

razpisa bodo znani konec junija 2020. Postavitev koša bomo izvedli, glede soda bomo preverili, 

kateri izvajalec ga je pustil in zahtevali odstranitev. 

Pripravila: Jernej Šömen, Komunalno podjetje Ptuj in Marijana Nikšič Zorko 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

pobudo št. 547/13: Popravilo pločnika na Belšakovi (Brstje): Na koncu Belšakove ulice se 

naj pločnik popravi tako, da bo omogočen dostop do njega tudi invalidom.  

Odgovor: S predlagano pobudo smo seznanili koncesionarja vzdrževalca občinskih cest podjetje 

Javne službe Ptuj d.o.o. in jih pozvali k ureditvi pločnika za pešce. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 

vprašanje št. 548/13: Tiskanje in pošiljanje vabil po pošti: Opaža, da svetniki dobivamo 

vabila na različne dogodke tako v tiskani obliki po navadni pošti kot tudi po elektronski 

mailto:obcina.ptuj@ptuj.si
http://www.ptuj.si/
http://www.js-ptuj.si/e-racun


 

 

Mestni trg 1, 2250 Ptuj, telefon: 02 748 29 99, 02 748 29 17, e-pošta: obcina.ptuj@ptuj.si, www.ptuj.si, 

 ID za DDV: SI85675237, MŠ: 5883598000, TRR: 01296-0100016538 

 

pošti. Zanima jo, ali obstaja sploh nadzor nad tem, koliko občinska uprava in občinski 

zavodi potrošijo sredstev za izdelovanje takšnih vabil in poštnino, ter predlaga, da se v 

izogib nepotrebnim stroškom, to nemudoma ukine, saj je popolnoma nepotrebno, da se 

vabila pošiljajo v tiskani obliki in po elektronski pošti, sploh glede na to, da vsa druga 

komunikacija teče zgolj po elektronski pošti.  

Odgovor: Zavedamo se, da je pošiljanje vabil in ostalega gradiva veliko lažje in okolju bolj 

prijazno, če je poslano po elektronski pošti. Kot smo podali odgovor že na pobudo št. 452/11, 

smo že v lanskem letu uvedli elektronsko pošiljanje vabil na prireditve, ki so v organizaciji 

Mestne občine Ptuj. Pobudo o brezpapirnem sodelovanju smo prav tako naslovili na javne zavode 

in podjetja, ki jih je ustanovila Mestna občina Ptuj. 

Pripravila: Tamara Gajski 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posedovala  

pobudo št. 549/13: Pločnik ob Ormoški cesti in Spuhlji: Glede na to, da je rekonstrukcija 

Ormoške in Spuhlje zamaknjena, predlaga, da občina nemudoma pristopi k ureditvi 

površin za pešce ob tej prometni cesti. Opravi naj se štetje pešcev in kolesarjev, ki naj služi 

kot podlaga za umestitev ožjega pločnika k cesti, da se zagotovi minimalnim standardom 

varnosti, morebitne večje posege se pa naj uredi znotraj kasnejše rekonstrukcije. 

Odgovor: Ne glede na 47. člen Zakona o cestah, ki pravi, da je Mestna občina Ptuj ob 

regionalnih cestah v naselju dolžna sofinancirati ali financirati gradnjo pločnika in kolesarske 

steze tega ne sme izvajati brez soglasja DRSI. Za pridobitev soglasja za izvedbo pločnika pa je 

potrebna celotna projektna dokumentacija z vsemi soglasji ali mnenji pristojnih mnenje dajalcev. 

Ne glede na število pešcev in kolesarjev na območju Ormoške ceste se morajo pločnik in 

kolesarska steza izvesti v skladu s dimenzijami, ki so predpisane s pravilniki.  

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Miha Požgai, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

vprašanje št. 550/13: Kakšni so bili odzivi ljudi na projekt RUNE (angl. Rural Network 

Project)? Ali se bo projekt izvajal? Kakšne načrte imamo na področju zagotovitev 

dostojnih internetnih hitrosti in pokritosti mobilnega signala v posameznih delih občine, 

kjer je le to slabo urejeno? 

Odgovor: Za namene pridobitve podatkov o interesu za priključitev gospodinjstev na optično 

omrežje v okviru RUNE, je bilo razposlanih 1449 pozivov na naslove gospodinjstev v naseljih, ki 

izpolnjujejo pogoje. Vrnjenih je bilo 152 izpolnjenih vprašalnikov z izkazano namero 

priključitve. S terena so prihajale informacije, da so na nekaterih območjih, ki so upravičeni do 

optike v okviru RuNe, že prisotni drugi komercialni ponudniki, ki pa niso priklapljali lokacij na 

daljših razdaljah od primarnih vodov. 

Po podatkih izvajalca se bo, v primeru, da ne bo dovolj odziva, predvidoma gradil samo primarni 

vod, brez priključkov do gospodinjstev. 

Mestna občina Ptuj je izdelala načrt gradnje odprtega širokopasovnega omrežja na območju 

Mestne občine Ptuj, ki bo obravnavan na februarski seji Mestnega sveta Mestne občine Ptuj. 

Sprejet načrt je pogoj za pristop k projektu gradnje odprtega širokopasovnega omrežja RUNE. 

Mestna občina Ptuj želi vsem svojim občanom zagotoviti možnost širokopasovnih priključkov. 

Načrt gradnje odprtih širokopasovnih omrežij ima namen oceniti stanje pokritosti, dejansko 

potrebo po širokopasovnem omrežju, razpoložljivost ostale javne gospodarske infrastrukture in 

vrednost potrebnih investicij. 

Po podatkih, ki so javno dostopni na spletnih straneh posameznih ponudnikov mobilnih storitev, 

sta središče Ptuja in širše območje Mestne občine Ptuj dobro pokrita z omrežjem LTE/4G in 

mailto:obcina.ptuj@ptuj.si
http://www.ptuj.si/


 

 

Mestni trg 1, 2250 Ptuj, telefon: 02 748 29 99, 02 748 29 17, e-pošta: obcina.ptuj@ptuj.si, www.ptuj.si, 

 ID za DDV: SI85675237, MŠ: 5883598000, TRR: 01296-0100016538 

 

LTE-A/4G+. Slabša pokritost s signalom se pojavlja na območjih Krčevine pri Vurbergu, 

Placarja in Mestnega Vrha. Izboljšanje signala na omenjenih območjih bi morali zagotoviti 

ponudniki mobilnih storitev s postavitvijo dodatnih anten. 

Pripravila: mag. Edi Kozel in Tadej Zorec 

 

Miha Požgai, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

vprašanje št. 551/13: Ali je možno zbiranja avtobusnih prevozov izletnikov, ki so 

organizirana na Železniški postaji prepovedati?  

Odgovor: Na območju Železniške postaja Ptuj je v skladu s  Pravilnikom o opremljenosti 

železniških postaj in postajališč, zunanji prostor železniške postaje opredeljen kot področje, ki 

obsega zunanje površine na področju železniške postaje, to je dostop do nje ter območje 

med postajnim poslopjem in peroni, vključno z njimi. Zunanji prostor železniške postaje mora 

biti urejen tako, da omogoča optimalno povezavo z ostalimi vrstami javnega potniškega prometa 

in neoviran dostop intervencijskih vozil. V zmožnostih zunanjega prostora ali v 

bližini železniške postaje je potrebno predvideti parkirne površine za osebna vozila in kolesa. 

Avtobusni promet je na takšnem območju dovoljen. V primerih povzročanja hrupa med 22. in 6. 

uro gre za kršitev določb 8. člena Zakona o varstvu javnega reda in miru. Za nadzor nad 

določbami tega člena je pristojna policija. S problematiko je že seznanjena pristojna Policijska 

postaja Ptuj. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Miha Požgai, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

vprašanje št. 552/13: Krajane Zechnerjeve in Frasove ulice zanima kdaj bodo tudi oni 

dočakali javno razsvetljavo? 

Odgovor: V Mestni občini Ptuj in na navedenih lokacijah je predvidena gradnja fekalne 

kanalizacije v letih 2020-2022. Točen datum začetka gradnje bo znan po pridobitvi evropskih 

sredstev in izbire izvajalca, ki pripravi terminski plan gradnje. Istočasno se bo uredila tudi javna 

razsvetljava. 

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 

 

Dijana Alibabič, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

vprašanje št. 553/13: Koliko storitev je dano v zunanje opravljanje v občinski upravi, 

javnih zavodih in podjetjih (cenovna ocena)? Katere so te storitve in koliko se bodo te 

storitve podražile (glede na zvišanje minimalne plače)? Prosi tudi za oceno, koliko bi bilo 

potrebnih zaposlitev, če bi to opravljali zaposleni v občinski upravi, javnih zavodih in 

javnih podjetjih. 

Odgovor: Mestna občina Ptuj, javni zavodi in javna podjetja naročajo storitve, ki jih potrebujejo 

za opravljanje nalog iz svojih pristojnosti in jih ne morejo zagotavljati s svojimi zaposlenimi. To 

so storitve, ki se pojavljajo občasno, zahtevajo posebna znanja, veščine ter pridobljena 

pooblastila, ki jih zaposleni v navedenih pravnih osebah nimajo, zato jih je gospodarneje naročati 

na trgu, in sicer so to odvetniške, notarske storitve, vzdrževanje različne programske opreme, 

popravila informacijske tehnologije in opreme, fizično varovanje, priprava in vodenje raznih 

protokolarnih dogodkov, občinskega glasila, cenitve premoženja, svetovalne storitve, priprava 

strokovnih podlag za različne projekte, priprava strokovnih podlag za občinske prostorske načrte 

in podobno. Ker gre za nabor zelo raznolikih storitev in pravnih oseb, za katere želite te podatke, 

te ocene ne bi podajali, v kolikor pa bo izražena želja po znesku odhodkov za konkretno storitev, 

bo Mestna občina Ptuj podala tudi to informacijo. Povišanje cen teh storitev ni neposredno 

povezano z dvigom minimalne plače, saj ceno, ob upoštevanju stroškovne kalkulacije ter 
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povpraševanja in ponudbe, oblikujejo ponudniki, ki izvajajo te storitve. Ocena potrebnega kadra 

za opravljanje teh storitev tudi ni mogoča, saj gre večinoma za storitve, ki ne zahtevajo potrebe 

po zaposlitvi za poln delovni čas, oziroma so potrebe po teh storitvah določene v manjšem 

obsegu ur, so zahtevane posebne veščine, znanja, pooblastila in tudi posebna delovna sredstva ter 

oprema. Zaradi vsega navedenega zaposlovanje v večjem obsegu ni gospodarno. 

Pripravil: Benjamin Panikvar 

 

Dijana Alibabič, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

pobudo št. 554/13: Na Zelenikovi ulici (za Mestno občino Ptuj), se naj odstrani del 

porušenega zidu zaradi varnosti mimoidočih in avtomobilov. 

Odgovor: Na območju Zelenikove bo izvedena zaščita in odstranitev dela zidu, ki ogroža 

prometno in splošno varnost ljudi. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Dijana Alibabič, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

vprašanje št. 555/13: Kdo je vzdrževalec e-polnilnice na parkirišču ob Delavski hranilnici in 

kako se obračunava polnitev odjemalcev storitve? Ali je v načrtu postavitev polnilnice za 

električna kolesa, skiroje in motorje in kje? 

Odgovor: Vzdrževalec e-polnilnice na parkirišču ob Delavski hranilnici je podjetje Implera 

d.o.o.. Obračun polnitev odjemalcev se ne izvaja, ker je postavitev polnilnic izvedena v sklopu 

zagotavljanja trajnostne mobilnosti kot brezplačna storitev. V kratkoročnem planu ni predvidenih 

novih polnilnic za električna kolesa, skiroje in motorje. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Dijana Alibabič, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

pobudo št. 556/13: Predlaga, da se v Pravilnik o uporabi službenih mobilnih telefonov in 

storitev mobilne telefonije v občinski upravi MOP doda člen, kako pogosto se mobilni 

telefon lahko zamenja in do kolikšne višine zneska mobilnega telefona je uporabnik 

upravičen.  

Odgovor: Pravilnik o uporabi službenih mobilnih telefonov in storitev mobilne telefonije v 

Občinski upravi Mestne občine Ptuj (v nadaljevanju: pravilnik) je ob izvedbi nadzora 

»Gospodarjenje z nepremičninami in premičninami, ki so v lasti ali upravljanju Mestne občine 

Ptuj za leto 2018« v lanskem letu pregledal tudi Nadzorni odbor Mestne občine Ptuj. Pri pregledu 

postopkov vodenja porabe in uporabe službene mobilne telefonije ni bilo zaznanih nepravilnosti 

in odstopanj od uporabe pravilnika. So pa nadzorniki v nadaljevanju zapisali, da se v pravilniku 

določi na kakšno obdobje oz. pod kakšnimi pogoji ima zaposleni pravico do menjave telefona. V 

pripravi je dopolnitev pravilnika, ki bo upoštevala podano pripombo na način, da ima zaposleni 

pravico zamenjati službeni mobilni telefon najprej v roku dveh let od nabave.  

Mestna občina Ptuj je ponudnika mobilne telefonije izbira v sklopu javnega naročila, ki ga je za 

državno upravo in lokalne skupnosti, ki so pristopile k razpisu, vodilo Ministrstvo za javno 

upravo. V sklopu razpisa izbrani ponudnik uporabnikom ponuja mobilne telefone, ki imajo 

bistveno nižje cene od tržnih. Gre za mobilne aparate, ki so jih nadomestili novi modeli, še vedno 

pa imajo visoko uporabno vrednost, hkrati pa njihove cene, za vključene v javni razpis, znašajo 

pod 100 evrov.  

Pripravil: Janez Strelec 
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Dijana Alibabič, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

pobudo št. 557/13: Glede na njeno pobudo št. 255/7 in 256/7 (pločnik v Novi vasi), je bil 

podan odgovor, da so zemljišča pridobljena in DRSI obveščen, prav tako pa obnovljena 

prometna dokumentacija, predlaga, da se na DRSI pošlje dopis, da se takoj pristopi k 

reševanju problematike, katera  traja že kar nekaj let.  

Odgovor: Obnovljena projektna dokumentacija za 3. fazo izgradnje Slovenskogoriške ceste je 

bila posredovana na DRSI, z vodjo projekta na DRSI smo v kontaktu, glede na državni plan 

investicij bodo najprej pristopili k javnemu razpisu za izbiro izvajalca. 

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 

 

Dijana Alibabič, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

pobudo št. 558/13: Pločnik in cestišče na Puhovi ulici (pri Betonarni Kuhar) je zmeraj  

pokrit s peskom, ki se ga od tam izvaža, prav tako ob lepem in suhem vremenu nastaja 

prašna zavesa. Odgovorni naj redno čistijo, saj pesek na cestišču predstavlja nevarnost tako 

za pešce, kolesarje kot avtomobile. 

Odgovor: Zakon o cestah v prvem odstavku 5. člena določa, da je prepovedano izvajati ali 

opustiti kakršna koli dela na javni cesti, na zemljiščih ali na objektih ob javni cesti, ki bi lahko 

škodovala cesti ali ogrožala, ovirala ali zmanjšala varnost prometa na njej. Nadalje peta točka 2. 

odstavka 5. člena ZCes-1 pravi, da je na cestišču javne ceste prepovedano razsipati sipek 

material, razen posipnih materialov v času izvajanja zimske službe, nanašati blato ali kako 

drugače onesnaževati. Na podlagi predhodnih navedb bo s strani občinske inšpekcije Betonarni 

Kuhar poslano pisno opozorilo, s katerim se ga bo opozorilo na zadevo, ki je vezana na nanos 

peska na pločnik in cestišče kategorizirane javne poti.  

Zadeva vezana na nastajanje prašne zavese, ki nastaja ob suhem vremenu, je v pristojnosti 

Inšpektorata za okolje in prostor.  

Pripravila: Občinska inšpekcija SOU SP 

 

Dijana Alibabič, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

vprašanje št. 559/13: Pričela se bo turistična sezona, in jo zanima, zakaj se ne podaljša čas 

obratovanja ustanov kot so TIC, muzeji, grad, galerije, da bi si turisti lahko pogledali 

znamenitosti, ne da ostanejo za zaprtimi vrati.  

Prav tako se naj podaljša čas obratovanja javnih stranišč. 

Odgovor: V TIC-u je trenutno zimski obratovalni čas od 9. do 17. ure. Z začetkom turistične 

sezone se v aprilu obratovalni čas podaljša do 18. ure. Po ocenah zaposlenih v TIC-u, je največja 

frekvenca obiskovalcev do te ure in ni potrebe po podaljšanju obratovalnega časa niti v poletnih 

mesecih. So pa prilagodljivi za večje napovedane skupine, prav tako se je v zadnjih letih, zaradi 

toplejših jesenskih mesecev, poletni obratovalni čas raztegnil vse do konca oktobra.  

V muzeju na Ptujskem gradu, v galerijah in drugih enotah PMP-O, je trenutno prav tako zimski 

obratovalni čas, ki se z majem podaljša, ob sobotah in nedeljah v juliju in avgustu vse do 20. ure. 

V PMP-O ocenjujejo, da je trenutno, glede na frekvenco obiskovalcev, zimski in poletni 

obratovalni čas primeren. Je pa Ptujski grad s svojim obratovalnim časom nadpovprečno odprt 

glede na druge podobne ustanove po Sloveniji (zaprt samo 4 dni v letu), vseskozi pa so se tudi 

pripravljeni prilagajati obisku večjih skupin. Prav tako so prisluhnili pobudi po podaljšanju časa, 

ko je možen dostop do grajskega dvorišča. So pa kakršna koli podaljšanja obratovalnih časov v 

TIC-u, na Ptujskem gradu, v galerijah in v drugih podobnih ustanovah, povezana z organizacijo 

dela, zaposlenimi in predvsem stroški. 
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V javnih straniščih (Zadružni trg in Mestna tržnica) je zimski obratovalni čas od 9. do 17.30 ure 

(od 1. 11. do 30. 4.), poletni čas (1. 5. do 31. 10.) pa bo od 8. do 19.30 ure. Če bo sprejeta 

odločitev, da se ta čas podaljša, se bo to uskladilo z Javnimi službami Ptuj. 

Pripravila: Klavdija Petek 

 

Dijana Alibabič, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

pobudo št. 560/13: Predlaga, da se vse storitve, kar se tiče izdanih računov javnih zavodov, 

občinske uprave, javnih podjetij gospodinstvom, izda na skupnem računu (kot je praksa v 

blokih, kateri imajo upravnika) in s tem razbremeni plačevanja provizij za vsako položnico 

posebej.  

Odgovor: Način obračunavanja stroškov v večstanovanjskih objektih ni primerljiv z 

zaračunavanjem stroškov posameznim gospodinjstvom. V večstanovanjskih objektih se računi 

prav tako izstavljajo ločeno, po posameznih izvajalcih storitev, pri čemer pa stroške zbere in v 

skladu s Pravilnikom o upravljanju večstanovanjskih stavb po posameznih enotah razdeli 

upravnik večstanovanjskega objekta. Navedeno ne pomeni, da izvajalci posameznih storitev 

izdajajo skupne račune.  

V zvezi s predlaganim smo pridobili tudi mnenje Komunalnega podjetja Ptuj d.d., kjer so 

pojasnili, da skupnega računa s strani večih izvajalcev (podjetij, zavodov) ni možno izstaviti, saj 

lahko posamezno podjetje zaračuna uporabniku samo tisto storitev, ki jo uporabnik dejansko 

koristi, hkrati pa bi lahko prišlo do težav v primeru izterjave na podlagi takšnega skupnega 

računa. S strani Javnih služb Ptuj d.o.o. pa so pojasnili, da skupni račun različnih poslovnih 

subjektov odpira kopico vprašanj, od časovne dinamike obračunov posameznih dejavnosti, 

reklamacij, delnih plačil, izterjav, idr. ter da računa, ki ga izda upravnik ni mogoče enačiti z 

računom, ki bi ga izdali različni subjekti. 

Hkrati izpostavljamo, da na sedežu družbe Javne službe Ptuj, d.o.o., že več let deluje Mestna 

blagajna, kjer je občanom in občankam Mestne občine Ptuj omogočeno plačevanje položnic brez 

provizije za storitve podjetja Javne službe Ptuj, d.o.o., Komunalnega podjetja Ptuj d.d. in 

Adriaplina d.o.o. ter komunalnega prispevka in glob za nepravilno parkiranje v Mestni občini 

Ptuj.  

Javne zavode bomo pisno pozvali, da v primerih, ko je to mogoče uporabniku – staršem  izstavijo 

skupni račun. Po prejemu informacij s strani osnovnih šol in vrtca, jih bomo posredovali 

mestnemu svetu. 

Pripravili: Adela Ferme, Komunalno podjetje Ptuj d.d., Javne službe Ptuj d.o.o. in Zdenka 

Ristič 

 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala  

vprašanje št. 561/13 glede pravice upravljanja Doma Olmo enote Koper. Ali so morda v 

tem času tekle kakšne aktivnosti s strani MO Ptuj, ali je morda bil sklican kakšen sestanek 

z župani ostalih občin in če, kakšno je njihovo stališče do namena izvedbe brezplačnega 

prenosa upravljanja na novega lokalnega upravljalca?  

Odgovor: Mestna občina Ptuj z županjo in župani Spodnjega Podravja soglasno zagovarjajo 

stališče, da je Enota DU Ptuj v Kopru zgrajena iz presežka, ki ga je ustvaril Dom upokojencev 

Ptuj iz naslova plačanih oskrbnin, ki so jih plačevali uporabniki in občine iz našega območja, 

vključno z Mestno občino Ptuj. Na pobudo Kolegija županov Spodnjega Podravja, so se z 

Ministrstvom za delo, družino, socialne zadeve in enake možnosti, srečali predstavniki županov, 

vendar se je sestanka udeležil državni sekretar in ne ministrica, kot je je bilo dogovorjeno. Župani 

s podanimi odgovori državnega sekretarja niso bili zadovoljni. Na 4. seji kolegija županov, dne 9. 

12. 2019, se je oblikovala zahteva, da se ministrico mag. Ksenijo Klampfer povabi na Ptuj, da 
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poda jasne odgovore glede načrtovanih potez države v zvezi z Enoto Koper. S strani kabineta 

ministrice smo že dobili potrjen termin, da se bo udeležila seje Kolegija županov Spodnjega 

Podravja, kar pa žal glede na trenutno politično situacijo, to v kratkem ne bo izvedljivo, vendar 

naše stališče glede prenosa Enote Koper ostaja nespremenjeno. 

Pripravila: Andrejka Mulec  

 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala  

pobudo št. 562/13 vezano na pobudo št. 482/12: Prodajalec ali kupec parcel naj nosi stroške 

nakupa zemljišča za gradnjo dovozne ceste (začetno gramoziranje gradbiščne dovozne ceste 

(in kasneje asfaltiranje po dokončani gradnji).  

Odgovor: Na podlagi mnenja Ministrstva za okolje in prostor št. 35206-32/2019/2 z določbami 

156. in 175. člena Zakona o urejanju prostora, občina ne more preložiti gradnje gospodarske 

javne infrastrukture na investitorja, torej jo je dolžna zagotoviti in investirati sama, tudi cesta 

spada med gospodarsko javno infrastrukturo. S Pogodbo o opremljanju bodo sklenjena razmerja 

izgradnje infrastrukture med občino in investitorjem. 

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 

 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala  

pobudo št. 563/13: Na starem Rogozniškem pokopališču naj se uredi poslovilni prostor – ali 

z gradnjo nove vežice ali pa v dogovoru z lastnikom kapele se vsaj delno uredi samo kapelo, 

ki bo služila kot poslovilni prostor in prostor za mašo zadušnico.  

in  

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala  

pobudo št. 564/13: Na starem Rogozniškem pokopališču se naj uredijo sanitarije, ker jih ni 

(lahko tudi suhe kemijske - DIXI). 

Odgovor na pobudi 563 in 564: Zavedamo se problematike glede starega Rogozniškega 

pokopališča, iščemo ustrezne rešitve, ki pa so vezane na proračune prihodnjih let. 

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 

 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala  

pobudo št. 565/13: Na starem in novem Rogozniškem pokopališču, se naj uredita 

svečomata. 

Odgovor: Svečomati so bili v preteklosti na pokopališču že postavljeni, vendar so zaradi 

vandalizma v popravilu. Takoj, ko bodo popravljeni, jih bomo ponovno namestili. 

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Lista Ptuj je naš je posredoval 

pobudo št. 566/13: Mestna občina Ptuj se naj v čim krajšem roku loti ureditve šolskih 

okolišev v MO Ptuj. 

Odgovor: V občinski upravi Mestne občine Ptuj se pripravljamo na spremembe veljavnega 

Sklepa o določitvi zmogljivosti osnovnih šol v Mestni občini Ptuj v šolskem letu 2007/2008, 

Sklepa o določitivi gravitacijskega območja OŠ Ljudski vrt, OŠ Mladika in OŠ Olge Meglič 

znotraj šolskega okolišč in Odlokov o ustanovitvi javnih vzgojno-izobraževalnih zavodov OŠ 

Ljudski vrt, OŠ Mladika in OŠ Olge Meglič. Izvedli bomo tudi usklajevalne sestanke z ravnatelji 

vseh omenjenih osnovnih šol ter gradivo pripravili za obravnavo na mestnem svetu v prvi 

polovici leta 2020.  

Pripravila: Zdenka Ristič 
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Alen Iljevec, svetniška skupina Lista Ptuj je naš je posredoval  

pobudo št. 567/13: Mestni občini Ptuj se predlaga, da prevzame spletno stran 

https://ptujcani.si" oz. jo vključi v prenovo spletne strani Mestne občine Ptuj.  

Obenem seveda predlagamo, da tudi MOP ob prenovi svoje spletne strani gre na 

predlagano platformo, ter tako prihrani kar nekaj proračunskega denarja. 

Odgovor: V mesecu februarju bo imenovana projektna skupina za prenovo spletne strani Mestne 

občine Ptuj katere naloga bo vsebinska in oblikovna prenova spletne strani Mestne občine Ptuj. 

Projektna skupina bo med drugim pregledala spletne strani občin in ostalih spletnih mest ter 

pripravila izhodišča za izbiro najprimernejše rešitve. 

Pripravil: Alen Jevtović 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval  

pobudo št. 568/13: V čim krajšem času se naj pristopi k sanaciji javne ceste JP831441 in 

nekategorizirane ceste v Rabelčji vasi, kjer zaradi neurejenega odvodnjavanja meteornih 

vod z javne ceste prihaja do izlivanja vod na parcele in objekte tamkajšnjih stanovalcev. S 

čimer se povzroča škoda na javni infrastrukturi ter parcelah in objektih stanovalcev. Prav 

tako  predlaga, da se v prihodnje zagotovijo sredstva za rešitev nastale problematike na tej 

lokaciji. 

Odgovor: S predlagano pobudo smo seznanili koncesionarja vzdrževalca občinskih cest podjetje 

Javne službe Ptuj d.o.o. in jih pozvali k čimprejšnji preprečitvi izlivanja meteornih vod na parcele 

in objekte stanovalcev ter uničevanja javne infrastrukture. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval  

pobudo št. 569/13: V čim krajšem času se naj pristopi k sanaciji križišča javne ceste 

JP831441 in LZ328171, kjer ob padavinah prihaja do nanašanja peska in kamenja. 

Odgovor: S predlagano pobudo smo seznanili koncesionarja vzdrževalca občinskih cest podjetje 

Javne službe Ptuj d.o.o. in jih pozvali k čimprejšnji ureditvi bankin in križišča omenjenih cest. V 

letu 2020 se bo izvedla celovita ureditev Peršonove ceste, kjer se bodo izvedli dolgotrajni ukrepi 

za preprečevanje škode na javni infrastrukturi. 

Pripravil: Aleš Gregorec  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval  

pobudo št. 570/13: V čim krajšem čau se naj pristopi k izgradnji pločnika in javne 

razsvetljave na JP831441 in nekategorizirani cesti v Rabelčji vasi, saj gre v danem primeru 

za šolsko pot. 

Odgovor: Predlagana pobuda ni v Planu investicijskega vzdrževanja cest za proračunsko leto 

2020. Pobuda se bo obravnavala za naslednje obdobje planiranja investicij v cestno 

infrastrukturo. 

Pripravil: Aleš Gregorec  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval 

pobudo št. 571/13: Pojasni se naj,  zakaj občani ne dobivajo odgovorov na podane vloge na 

Mestno občino Ptuj. V začetku šolskega leta je bila na Mestno občino Ptuj podana vloga, ki se 

nanaša na izvajanje avtobusnih prevozov otrok v Osnovno šolo Olge Meglič, vendar 

uradniki na MO Ptuj še do danes niso podali poziva za dopolnitev oziroma odločbe ali 

kateregakoli drugega upravnega akta. 
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Odgovor: Na prejeto pobudo enega občana in ne občanov kot je navedeno, poslano po 

elektronski pošti 5. 9. 2019, je bil 6. 9. 2019, dan po uradnem prejemu pobude poslan celovit 

odgovor občanu po elektronski pošti, ki je vseboval obrazložitev, možno rešitev ter zakonodajo s 

področja urejanja šolskih prevozov otrok v osnovnih šolah. Občanu je bilo večkrat tudi ustno 

pojasnjeno kakšne so možnosti za izvedbo prevoza teh otrok. Ker ni šlo za klasično vlogo, katere 

posledica je uveljavitev nekih materialnih pravic posameznika ampak za pobudo vzpostavitve 

nove relacije prevozov izven šolskega okoliša osnovne šole, ki jo otroci obiskujejo ni bil izdan 

poseben pravni akt ampak odgovor, ki je nastal v sodelovanju s Svetom za varstvo in preventivo 

v cestnem prometu ter županjo. Prav tako je bil odgovor objavljen v novembrski št. glasila 

Ptujčan kot odgovor na vprašanje iz oktobrske seje mestnega sveta št. 427/10. Pojasnila o 

možnosti izvedbe prevozov in njihovih omejitvah so dobili starši otrok (med katerimi tudi 

omenjen občan) v začetku šolskega leta tudi na osnovni šoli s strani vodstvenih delavcev šole. 

Pripravil: Damijan Plajnšek 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval  

pobudo št. 572/13: Pojasni se naj, zakaj občani ne dobivajo odgovorov na podane vloge na 

Mestno občino Ptuj v predpisanih rokih oziroma odločbe celo dobivajo po preteku nekega 

dogodka ipd., kjer so morali določen sklep ali odločbo priložiti v drugem upravnem 

postopku. 

in 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval  

pobudo št. 573/13: Občinsko upravo poziva, da preveri nerešene zadeve z zamujenimi roki 

ter jih ustrezno reši. Istočasno pa zoper javne uslužbence izvede potrebne ukrepe s katerimi 

se bomo izognili slabi volji in oškodovanju občanov, ki v nedogled čakajo na odgovore. 

Odgovor na pobudi 572 in 573: Občinska uprava Mestne občine Ptuj rešuje vse zadeve v skladu 

z viri (kadrovskimi, tehničnimi idr.), ki so ji na voljo in prioritetami, ki izhajajo iz področnih 

predpisov. Občinska uprava ima omejene kadrovske kapacitete tudi do te mere, da ne more 

nadomeščati posameznih delovnih mest. V zadnjem času se sooča z velikim številom svetniških 

pobud in vprašanj, novinarskih vprašanj, dopisov in vlog občanov, vodenjem veliko večjih in 

manjših projektov itd. Velikokrat pobude in vprašanja svetnikov in novinarjev zahtevajo 

opravljanje določenih analiz, ki zahtevajo veliko časa, zato zmanjka delovnega časa za reševanje 

vlog občanov, ki so po prioriteti reševanja v področnih predpisih za svetniki in novinarji. Zaradi 

večjega pregleda in racionalizacije upravnega procesa v letošnjem letu načrtujemo zamenjavo 

programa za vodenje dokumentarnega gradiva. Občinska uprava je dolžna pri vodenju upravnega 

postopka upoštevati temeljno načelo materialne resnice, kar pomeni, da lahko o zadevi odloči 

šele takrat, ko so k vlogi priložena vsa dokazila in ko so dejstva ugotovljena na stopnji gotovosti, 

zgolj izjemoma ko to določajo področni predpisi, je možno odločiti zgolj na podlagi verjetno 

izkazanih dejstev. Upravni organ ne more odločiti prej tudi v primeru, če mora biti akt priložen v 

drugem upravnem postopku, saj je pri odločanju samostojen, upoštevati pa mora tudi načelo 

materialne resnice. Z namenom doslednega spremljanja vlog pozivamo vse vložnike, da svoje 

vloge vlagajo pisno na uradne naslove občine (sprejemna pisarna), tako fizično kot elektronsko, 

saj je le-tako omogočen pregled nad stanjem zadev, ki so v reševanju pri uradnih osebah. 

Pripravil: Alen Jevtović 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval  

pobudo št. 574/13: Pojasni se naj, zakaj še vedno ni urejeno odvodnjavanje v naselju Štuki 

od številke 18 do 22a,  za kar je bila podana pobuda že v letu 2015. 
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Odgovor: Na območju javnih poti JP 828361 in JP 828311 se pojavlja vdor meteornih voda iz 

zalednega dela območja in okoliških hiš, katere nimajo urejenega sistema meteornih voda in se  

meteorna voda nedovoljeno izliva na ceste in posledično na spodnji del naselja Štuki od hišne 

številke 18 do 22. S predlagano pobudo smo seznanili koncesionarja vzdrževalca občinskih cest 

podjetje Javne službe Ptuj d.o.o. in ustrezne službe nadzora ter jih pozvali k čimprejšnji 

preprečitvi izlivanja meteornih vod na parcele in objekte stanovalcev. 

Pripravil: Aleš Gregorec  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval  

pobudo št. 575/13 glede gradnje piščančje farme na Grajeni in kaj bo v primeru širitve 

farme storila Mestna občina Ptuj, da bo zaščitila stanovalce v neposredni bližini? Ali so 

bili na lokaciji opravljeni inšpekcijski nadzori ter kdo jih je izvajal in kakšne so bile 

ugotovitve teh nadzorov? 

Odgovor: V enajstem odstavku 105. člena Odloka o Občinskem prostorskem načrtu Mestne 

občine Ptuj je določeno, da je v enoti urejanja prostora z oznako GA03 (opomba: to je območje 

obravnavane farme v Grajeni) dopustna širitev piščančje farme pod pogoji, navedenimi v 

devetem odstavku istega člena (v devetem odstavku 105. člena). 

V devetem odstavku 105. člena predhodno navedenega odloka so določeni naslednji pogoji: 

1. pri urejanju objektov za vzrejo perutnine in drugih živali je dopustna le gradnja izven 

strnjenih naselij (min. razdalja vsaj 100 m od prvih hiš), obstoječe objekte (v naseljih) pa 

ustrezno uredi, 

2. obvezna je uporaba tehnoloških postopkov pri reji ter skladiščenju in prevozu gnoja, ki 

zmanjšajo izpuste smradu (biofiltri, prevoz gnoja v zaprtih kontejnerjih itd.), 

3. pri gradnji objektov za vzrejo živali je potrebno poskrbeti za omilitev vidne izpostavljenosti v 

prostoru z obsaditvijo objektov z visoko drevesno vegetacijo (po možnosti z iglavci) v skupni 

minimalni širini 20 m, 

4. pri poseganju v prostor je potrebno načrtovati: 

a. uporabo energije iz obnovljivih virov, kogeneracijo, energetsko varčno gradnjo,  

b. zbiranje in uporabo padavinske vode, 

c. kompostiranje biološko razgradljivih odpadkov. 

Občina sodeluje v postopkih izdaje dovoljenj z izdajo mnenja glede skladnosti s prostorskim 

aktom občine. Pri izdaji mnenja glede skladnosti z določili prostorskega akta se preveri, če se s 

projektno dokumentacijo izpolnjujejo zahteve prostorskega akta. 

Občinska inšpekcija v predmetnem primeru ni prejela nobene prijave, niti nima pristojnosti, ki bi 

se nanašale na delovanje farm. Ukrepanje glede morebitnega širjenja smradu iz farm je v 

pristojnosti Inšpekcije RS za okolje in prostor. Vprašanje o morebitnem ukrepanju smo zastavili 

njim. Prejeti odgovor bomo posredovali  mestnemu svetu. 

Pripravili: 

- za področje prostorskega akta:  Danica Hren 

- za področje inšpekcije: Olga Fekonja 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval 

vprašanje št. 576/13: Kdaj bo realizirana pobuda 99/4, ki se nanaša na postavitev javne 

razsvetljave v Klepovi ulici in Ulici Vide Alič? Nemudoma se naj pristopi k postavitvi 

manjkajočih uličnih svetilk, ki bodo bistveno pripomogle k večji varnosti vseh kategorij 

občanov, saj gre za šolsko pot, ki je že pri dnevni svetlobi nevarna, zvečer pa se nevarnost 

za nesrečo le še stopnjuje. 
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Odgovor: V letu 2019 so se postavili štirje stebri javne razsvetljave od Sovretove poti proti 

Klepovi ulici, kot je bilo v planu izgradnje JR. Glede na zagotovljena proračunska sredstva bomo 

izgradnjo nadaljevali v prihodnjih letih. 

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval  

pobudo št. 577/13:  Pobuda glede povišanja deponije v CERO GAJKE, kjer je bilo pred 

štirimi leti obljubljeno, da bomo le to povišali zaradi količine odpadkov. 

in 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval  

vprašanje št. 578/13: Ali smo, oziroma bomo pristopili k iskanju ustrezne rešitve in 

preprečili nesmotrne podražitve odpadkov za naše občane? Ali še potekajo dogovor o 

skupnem sodelovanju pri predelavi odpadkov z Mestno občino Maribor, oziroma na 

kateri točki so obstali in zakaj? 

Odgovor na pobudo 577 in vprašanje 578: Takoj po podpisu Liste podpore k nadaljnjemu 

razvoju CERO Gajke s strani vseh političnih strank se je pristopilo k izvedbi aktivnosti. Na 

nivoju vodstva obeh občin so stekli dogovori o medsebojnem sodelovanju med MO Ptuj in MO 

Maribor ter Javnimi službami Ptuj in Snago Maribor. Dogovorjen je bil način sodelovanja ter 

medsebojna izmenjava masnih tokov različnih frakcij komunalnih odpadkov. Na podlagi 

sklenjenih dogovorov med obema občinama in obema podjetjema so se definirale količine ter 

vrste odpadkov, za katere se bo obdelava in odlaganje izvajalo v okviru CERO Gajke, oziroma na 

sortirnici v Snagi Maribor. Izhodiščni podatki so bili osnova za načrtovanje potrebne 

infrastrukture in tehnologije za obdelavo mešanih komunalnih odpadkov, oziroma spremembe 

obstoječega projekta Nadgradnje CERO Gajke, in sicer konkretno spremembe mehansko 

biološke obdelave odpadkov (MBO). Za konkretni projekt in pridobitev dovoljenj je MO Ptuj 

pooblastila Javne službe Ptuj (JSP). JSP so pridobile idejno zasnovo za predvidene spremembe, 

za katere trenutno teče postopek sprememb in dopolnitev Ureditvenega načrta za CERO Gajke.  

Hkrati pa je občina za projekt Nadgradnje CERO Gajke, konkretno za izgradnjo vzhodne brežine 

in povečanja kapacitete odlagalnih polj I. faze ter izgradnjo odlagalnih polj II. faze, pristopila k 

pridobitvi dokumentacije za gradbeno dovoljenje (DGD) in projekta za izvedbo (PZI), za kar je 

bila marca 2019 vložena zahteva za izdajo gradbenega dovoljenja na Ministrstvo za okolje in 

prostor. Za izdajo gradbenega dovoljenja so bila pridobljena že vsa zahtevana mnenja, pridobile 

so se izjavne stranskih udeležencev v postopku, da se strinjajo s projektom, ter pridobil elaborat 

za spremembo bonitete kmetijskih zemljišč na II. fazi odlagalnih polj, za katere do sedaj še ni 

bila plačana sprememba namembnosti. Na podlagi tega elaborata, ki je bil predložen v postopek 

spremembe na GURS, se je znižala boniteta kmetijskih zemljišč na 50 in manj, ker pomeni, da 

občini ne bo potrebno plačati spremembe namembnosti v postopku pridobitve gradbenega 

dovoljenja, s čimer se bo prihranilo približno 147.000 evrov. V tem trenutku je v zaključni fazi 

dopolnitev Poročila o vplivih na okolje, ki ga je bilo potrebno novelirati zaradi spremembe 

zakonodaje s tega področja. Predvidoma bo poročilo dopolnjeno do 15. februarja. Po terminskem 

planu Ministrstva za okolje in prostor bo gradbeno dovoljenje izdano v prvi polovici leta 2020.  

Pripravila: Alenka Korpar 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval  

pobudo št. 579/13: Pojasni se naj število monitoringov, ki jih izvajamo na reki Dravi in 

kakšna je finančna posledica teh monitoringov? 

in 
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Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval  

vprašanje št. 580/13: Katere monitoringe plačujemo, kakšna je pravna podlaga za te 

monitoringe, kdo in na kakšen način je MO Ptuj zavezal obveznosti plačevanja 

monitoringov in znesek na letni ravni. Kaj ima MO Ptuj od teh monitoringov in kakšne 

so posledice za neizvajanje le teh? 

Odgovor na pobudi 579 in 580:  

Monitoringi na Ptujskem jezeru 

Ob uvedbi plovbnega režima in ostalih določil Odloka o določitvi plovbnega režima na reki 

Dravi in Ptujskem jezeru, so bili za doseganje okoljskih ciljev potrebni dodatni omilitveni ukrepi 

in dodatno spremljanje stanja okolja v času izvajanja odloka in sicer z vidika hrupa, površinskih 

voda in podtalnice ter z vidika živega sveta, varovanih območij narave, ekološko pomembnih 

območij in naravnih vrednot. Načini spremljanja stanja okolja in načini izvajanja omilitvenih 

ukrepov v času izvajanja odloka so se izvajali v skladu z Okoljskim poročilom za Odlok o 

določitvi plovbnega režima na reki Dravi in Ptujskem jezeru, skupaj z dodatkom za varovana 

območja, ki ga je pod številko 2781/05, z datumom marec 2006, dopolnjeno po reviziji 9. 5. 

2006, izdelal Vodnogospodarski biro Maribor d. o. o.  

V skladu z okoljskim poročilom je bilo potrebno najmanj tri leta izvajati monitoring vodnih ptic 

na Ptujskem jezeru in vzporedno tudi meritve hrupa. Občini sta meritve hrupa izvajali v letih od 

2009 do 2011, monitoringe vodnih ptic pa izvajamo vse od leta 2009 naprej in ga bomo tudi v 

letu 2020. Za meritve hrupa je bilo plačanih 5.752,78 EUR, monitoringi vodnih ptic pa so v vseh 

letih stali skupaj 124.034,18 EUR. To je delež Mestne občine Ptuj (80,1%), na te zneske je 19,9% 

prispevala še Občina Markovci. Storitve se naročajo v skladu z Zakonom o javnih naročilih. 

Monitoringi so objavljeni na spletni strani Mestne občine Ptuj, pod zavihkom Gospodarstvo in 

okolje/Varstvo okolja. 

Poročila z zaključki in rezultati več letnega spremljanja stanja okolja z monitoringi vodnih ptic in 

meritvami hrupa, so ključnega pomena za razvoj na Ptujskem jezeru, saj nam dajejo osnovo 

oziroma sploh možnost za pripravo vsebinskih sprememb in dopolnitev odloka o plovbnosti, so 

ključni za pripravo sprememb in dopolnitev medobčinskega lokacijskega načrta, za vse 

investicije in sanacije na Ptujskem jezeru ter vse druge aktivnosti na tem območju.  

Pripravila: Klavdija Petek 

 

Monitoringi zraka 

Kakovost zraka je eden izmed najpomembnejših vidikov našega okolja, kar je zavedeno tudi v 

Zakonu o varstvu okolja, Zakonu o lokalni samoupravi, Nacionalnem programu varstva okolja, 

Občinskem programu varstva okolja za Mestno občino Ptuj, različnih slovenskih podzakonskih 

predpisih in Direktivi 2008/50/ES Evropskega parlamenta in sveta z dne 21. maja 2008 o 

kakovosti zunanjega zraka in čistejšem zraku za Evropo. Problema se zaveda tudi Mestna občina 

Ptuj, saj kakovost zraka neposredno vpliva na zdravje občanov, zato se je že večkrat lotila 

preverjanja kakovosti zraka in že pristopila tudi k različnim aktivnostim za izboljšanje stanja, pa 

tudi k aktivnostim za pridobitev sredstev za izboljšanje stanja.  

Na območju Mestne občine Ptuj trenutno tečeta dva monitoringa kakovosti zraka, ki sta 

osredotočena predvsem na ugotavljanje količine PM10 delcev, na nevarnost katerih nas 

opozarjajo tudi iz evropskih institucij.  

Eno merilno mesto je v centru mesta pri bolnišnici. Od leta 2017 dalje je za to merilno mesto 

meritve naročala Mestna občina Ptuj, s ciljem, da s pomočjo monitoringa kakovosti zunanjega 

zraka na območju mesta Ptuj preveri obremenjenost zraka z delci PM10, v primeru povišanih 

vrednosti v naslednjih letih izpelje aktivnosti za pripravo in sprejem odloka o načrtu za kakovost 

zraka na območju Mestne občine Ptuj, za kar je pristojnost Ministrstva za okolje in prostor, nato 
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pa sprejme program ukrepov za izboljšanje stanja in izkoristi sredstva Podnebnega sklada ter 

nepovratna sredstva in ugodnejše kradite Eko sklada. Kot najugodnejši izvajalec je bil izbran 

Nacionalni laboratorij za zdravje, okolje in hrano iz Maribora, ki je ob meritvah izvedel tudi 

laboratorijsko analizo sestave delcev. Cena za to storitev je bila 9.952,00 EUR brez DDV. Konec 

leta 2019 smo se po več neuspelih poskusih uspeli dogovoriti, da na tej lokaciji od 1. 1. 2020 

dalje v okviru svojega letnega programa dela, meritve izvaja Agencija RS za okolje (ARSO), kar 

pomeni, da so za Mestno občino Ptuj od 1. 1. 2020 te storitve brezplačne.  

Drugo merilno mesto je v Spuhlji ob zelo prometni cesti Ptuj-Spuhlja in služi preverjanju, 

kolikšen vpliv na kakovost bivalnega okolja prebivalcev ima gost promet. Cena za to storitev je 

9.952,00 EUR brez DDV in vključuje tudi laboratorijsko analizo sestave delcev. V letu 2020 se 

za to območje ob meritvah kakovosti zraka za bolj celovit prikaz stanja v bivalnem okolju 

načrtuje tudi študijo hrupa, ki bo bolj podrobno obdelala to območje kot študije, ki so jih po 

naročilu države izvedli za načrtovanje nove hitre ceste Ptuj-Ormož. Sredstva za te namene so 

predvidena v proračunu za leto 2020. Meritve se izvajajo po metodi, ki je referenčna, torej 

predpisana s standardom, ne omogoča pa sprotnega obveščanja javnosti o rezultatih, ampak 

izvajalci po zaključku laboratorijskih analiz in proučitvi vpliva metereoloških parametrov, ki jih 

poda ARSO, pripravi mesečno poročilo za pretekli mesec. Konec leta izvajalec pripravi letno 

poročilo, ki ga takoj objavimo na spletni strani Mestne občine Ptuj, pod zavihkom Gospodarstvo 

in okolje/Varstvo okolja. Rezultati meritev na Ptuju se vsak mesec objavijo v Biltenu ARSO, 

povzamejo pa se tudi v letnem poročilu o kakovosti zraka v Sloveniji. Z naše strani so bila že več 

krat podana tudi pojasnila na to temo kot odgovor na novinarska in svetniška vprašanja, 

problematiko pa smo vključili tudi v vmesno poročilo o realizaciji občinskega programa varstva 

okolja. Na podlagi dosedanjih meritev in rezultatov teh meritev se občina za posebno obveščanje 

ni odločila, ker po dosedanjih rezultatih stanje zraka na Ptuju ni tako slabo, da bi zahtevalo 

posebno obveščanje občanov in zadostuje spoštovanje opozoril ARSO, saj so morebitna 

povišanja delcev prisotna ob neugodnih metereoloških razmerah in sovpadajo s povišanjem po 

vsej Sloveniji (tak primer je bil v letu 2017).  

Pripravila: Zdenka Bezjak 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval  

vprašanje št. 581/13: Kdaj bo izpolnjena obljuba o poglobitvi dna v pristanišču Ranca kot 

je bilo to dogovorjeno s predstavniki DEM v lanskem letu?  
Odgovor: DEM smo v lanskem letu večkrat pozvali k aktivnejši odstranitvi mulja, predvsem 

takrat, ko so znižali gladino vode Ptujskega jezera. Njihov odgovor je bil, da se glede na 

razpoložljivo opremo lahko odstranjevanje sedimentov opravlja le, ko je gladina vode nad njim. 

Sediment v stanju, v kakršnem je bil ob znižani gladini, ni pohoden, delo bi tako lahko bilo 

nevarno. Zagotovili so, da bodo v skladu z dovoljenji, z odstranjevanjem sedimentov nadaljevali 

v prihodnjih letih - naloge na področju odstranjevanje le-teh in ohranjanje ustreznega stanja reke 

za življenje vodnih organizmov so namreč prednostne naloge družbe. Ker pa je celotno jezero v 

območju NATURE 2000, lahko DEM vsa dela na jezeru izvaja samo v obdobju med 15. aprilom 

in 15. novembrom, zato so omejeni tudi iz tega vidika. Deloma so v pristanišču Ranca mulj 

odstranili že lani jeseni, z deli pa bodo znova začeli v aprilu. Je pa to delo, ki ga moraš, zaradi 

nenehnega nanosa sedimentov, izvajati vsako leto, kar pa je izredno velik strošek. 

Pripravila: Klavdija Petek 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval  

vprašanje št. 582/13: Koliko sredstev je Mestna občina Ptuj namenila t.i. revitalizaciji 

Ptujskega jezera in na Ranco ter kaj je sploh imela mestna občina od tega? Občani se 
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sprašujejo, komu in koliko dajemo sredstva iz proračuna ter kaj je bilo iz teh sredstev 

narejeno? Koliko sredstev je bilo v zadnjih 20 letih namenjeno v revitalizacijo Ptujskega 

jezera in komu so bila ta sredstva namenjena? Prosi, da se podatki pripravijo pregledno po 

postavkah in prejemnikih ter s kakšnim namenom so bila sredstva porabljena. 

Odgovor: Od leta 2007 do konca leta 2019 je Mestna občina Ptuj za projekt Vitalizacija 

Ptujskega jezera namenila sredstva v višini 1.992.085,52 EUR (za investicije, skrbništvo, 

vzdrževanje in upravljanje, sanacije in popravila, monitoringe, vodna povračila, projektno in 

investicijsko dokumentacijo, nakup opreme in plavajočih pomolov, varovanje, čiščenje in drugo). 

K večini aktivnosti je na zneske posameznih storitev v okviru projekta, svoj delež (19,9%) 

prispevala še Občina Markovci. Natančna analiza stroškov in prihodkov projekta, za obdobje 

od 2007 do 2019, je prikazana v prilogi. Nekateri stroški so za aktivnosti ob sprejemanju 

Odloka o določitvi plovbnega režima na reki Dravi in Ptujskem jezeru, nastajali že v letih 2005 in 

2006. Teh sredstev je bilo skupaj 26.724,00 EUR, za katere namene točno pa so bila sredstva 

porabljena, bi morali podatke poiskati v arhivu. Dodatno je bila v letu 2013 izvedena še I. faza 

sanacije gramoziranega nasipa v pristanišču Ranca, ki je bil uničen v močnem neurju s 

poplavami, v novembru 2012. I. faza sanacije nasipa v višini 205.465,04 EUR je bila v celoti 

pokrita s strani države. 

Pripravila: Klavdija Petek 

 

Gorazd Orešek, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval  

vprašanje št. 583/13: Kakšni so načrti vodstva MO Ptuj glede kompleksa Turnišče? Ali res 

potekajo pogovori za vračilo kompleksa Turnišče državi in kako vodstvo MO Ptuj vidi, da 

bo ta poteza karkoli pozitivnega prinesla samemu kompleksu? Kateri dogodki za oživitev 

področja kompleksa Turnišče se bodo letos organizirali in ali lahko okoliški ljudje 

pričakujejo tudi kakšno gledališko predstavo in/ali koncert? 

Kako se bo vodstvo MO Ptuj lotilo nujnih vzdrževalnih del za zaščito in preprečitev 

uničenja vrednih najdb v dvorcu? 

Odgovor: Kompleks  parka in dvorca Turnišče, ki sta oba kulturna spomenika državnega 

pomena, vendar pa sta bila že ob prevzemu s strani države septembra 2003 v zelo slabem stanju, 

za Mestno občino Ptuj ob njenih proračunskih zmogljivostih že vsa leta, odkar je lastnica tega 

kompleksa, predstavlja predvsem veliko breme. Kot že večkrat pojasnjeno je stanja kompleksa 

katsrofalno in bi terjalo enormen vložek, česar si občina ob vseh nujnih investicijah na območju 

celotne občine, ne more privoščiti saj finančnih sredstev za obnovo nima. Glede na to, da 

sredstev, razen za najnujnejše sanacije ni, ne moremo izvajati opisanih aktivnosti. Konkretni 

pogovori o vračilu ne tečejo, saj se o tem še ni izrekel mestni svet.  

 

Gorazd Orešek, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je v imenu občank in občanov posredoval  

vprašanje št. 584/13: Občanke in občani sprašujejo, kdaj lahko pričakujejo širitev linij 

mestnega avtobusa na področje 'zunanjih' ČS? Pri tem poudarjajo, da so pripravljeni tudi 

na participacijo. 

Odgovor: Na območju Mestne občine Ptuj se je s 1. julijem 2019 podaljšala brezplačna linija 

mestnega avtobusnega prevoza. Obstoječa linija se je razširila in poteka mimo trgovskih središč 

do novega pokopališča Rogoznica. Na podlagi izvajanja se bo izvedla evalvacija obstoječe 

ureditve in izvedli ukrepi za optimizacijo in raziskale možnosti za razširitve linije v druge četrtne 

skupnosti v sklopu zagotovljenih finančnih sredstev. V pripravi za izvajanje je razširitvena linija 

v ČS Breg Turnišče na relaciji Rogaška-Poljska-Draženska-Selska cesta-Turnišče-Zagrebška 

Petrol. Linija bo obratovala z dvema vožnjema dnevno. Razširitev linije ni optimalna, vendar v 
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trenutnem sistemu obratovanja linije »mestno jedro« ni mogočih dodatnih razširitev.V mesecu 

marcu načrtujemo konkretne pogovore o možnostih mestnega prevoza za vse četrtne skupnosti. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Janez Rožmarin, svetniška skupina Nova Slovenija je podal  

vprašanje št. 585/13: Kako se v občini pripravljamo na projekt oskrbe na domu ob vseh  

službah, ki to že opravljajo? Pa tudi kako formirati ceno, da ne bi bila previsoka? 

Odgovor: Na javni razpis za izbor operacij »preoblikovanje obstoječih mrež ter vstop novih 

izvajalcev za nudenje skupnostnih storitev in programov za starejše v kohezijski regiji Vzhodna 

Slovenija«, ki ga je pripravilo Ministrstva za zdravje, se je do roka (23. 12. 2019) prijavil Dom 

upokojencev Ptuj. V projektu, ki so ga na Ptuju poimenovali Sodobna oskrba starejših (SOS) so 

se v konzorciju združili Dom upokojencev Ptuj, Zdravstveni dom Ptuj, Center za socialno delo 

Spodnje Podravje in Lekarne Ptuj, kot parnterji. Pritegnili so tudi neformalne partnerje Javne 

službe Ptuj d.o.o., Rdeči Križ, Karitas in Hospic. 

Odgovora ali je bil projekt odboren še ni, pričakujejo ga v roku 14 dni.  

Pripravili: mag. Vesna Šiplič-Horvat, strokovni vodja Doma upokojencev Ptuj in Zdenka 

Ristič 

 

Janez Rožmarin, svetniška skupina Nova Slovenija je podal  

pobudo št. 586/13: V Četrtni skupnost Breg Turnišče imamo največje obrate proizvodov 

Perutnine Ptuj. Veliko ljudi je že večkrat zaprosilo, da Perutnino Ptuj opozorimo na 

občasne moteče vonjave, ki jih lahko s potrebno tehnologijo tudi izboljšajo. Četrtni 

skupnosti Breg Turnišče se naj odgovori, kako lahko Perutnina Ptuj k tej izboljšavi tudi 

prispeva. 

Odgovor: V Perutnini Ptuj se zavedamo, da naši proizvodni obrati mejijo tudi na stanovanjske 

predele in zato imamo vzpostavljene vse ukrepe, da je naš vpliv delovanja na okolico čim manjši. 

Iz tega razloga bomo glavne investicije v letu 2020 namenili za izgradnjo lastne čistilne naprave 

za odpadne vode. Tudi v obratu Mesne industrije strogo sledimo in dosegamo vse zakonsko 

predpisane normative glede emisij v okolje. Zrak iz proizvodnih prostorov odsesavamo in 

dvofazno čistimo s pomočjo bioreaktorja in nato še s pomočjo biofiltra, katerega polnilo smo 

zamenjali v letu 2018. V primeru določenih odstopanj v proizvodnji sicer lahko pride do 

povečanih emisij vonjav v okolje, kar pa zmeraj hitro in učinkovito rešujemo. 

Pripravila: mag. Renata Lovrak, Direktorica odnosov z javnostmi skupine PP / PP Group 

PR and Internal Communication Manager  

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je podal  

komentar vezan na odgovor na pobudo št. 504/12.  
Odgovori so zelo pomanjkljivi. Govorimo o zadevah, ki so javnega značaja, govorimo o terasah,  

ki jih imajo v najemu pravne osebe, kar pomeni, da so podatki javno dostopni, ne govorimo o 

kakršnem koli varstvu osebnih podatkov. Prav je, da Ptujčani vedo, koliko pride najem določene 

terase v določeni izmeri. Ne govori o tem, koliko pride m², ampak ga zanima, kdo so tisti, ki 

imajo določene terase. Vemo, da  pri določenih prireditvah v samem starem mestnem prihaja do 

razhajanj in do določenih trenj (to je moje, to je tvoje). Tudi drugi organizatorji, ki organizirajo 

prireditve v samem mestnem jedru se srečujejo s problemi. Prav je, da je poznano, kaj to je, in 

kdo karkoli ima in v kakšnem časovnem okviru, od kdaj do kdaj. Res je, da je javno zbiranje 

ponudb objavljeno na spletni strani Mestne občine Ptuj, kot je v odgovoru zapisano, vendar je 

zadeva zelo pomanjkljiva.  
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Že na zadnji in predzadnji seji sveta je opozoril, da če kdo od strokovnih služb vprašanja ne 

razume, naj kontaktira svetnika. Apeliral je na strokovne službe, da se svetnika kontaktira, če so  

določene nejasnosti. Določeni strokovni delavci so ga že kontaktirali, ker so bile določene 

nejasnosti glede katerega vprašanja, in se je zadeva razčistila. Pričakuje, da se ta praksa uveljavlja 

tudi pri ostalih odgovorih, saj se v nasprotnem primeru vprašanja podvajajo. 

 

Gorazd Orešek, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je podal  

komentar vezan na odgovor št. 500/12 glede neprofitnih stanovanj.  

Vprašanje je bilo po časovnici. Če časovnica ni poznana, se naj napiše, da se bo obvestilo, ko 

bodo zadeve poznane. 

Časovnice trenutno še nimamo, je pojasnila županja. Ko se bomo o zadevi fiksno dogovorili, 

bomo svetnike o tem tudi obvestili.  

 

Nuška GAJŠEK 

županja Mestne občine Ptuj  
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